
Referat  25.10.17 

Sted: Galleri Vik 

Til stede: Solveig Hortman, Elisabeth Julsrud, Frode Tindeland, Stein Andor Sundve og Ingrid 

Mathilde Sørvåg. 

Saksliste: 

• Vossasvingen 

• Økonomi 

• Vikebygd.no –bildemateriell 

• Krysset Naustvikevegen – Vikevegen 

• Lys – Veg og skuleveg 

• Årsmøteplanlegging 

• Annet 

 

Vossasvingen 

Alle Grunnavtaler er signert med de som skal avstå grunn til gang/sykkelvei. 
Anbudspapirene er klar til til å sendes ut. 
Teknisk plan er klar. 
Kommunen skal ha møte med vegvesenet 19. okt  for oppsummering før igangsetting. 

 

Økonomi 

Pengene som skulle deles ut frå SØK er endo ikkje på plass. Det nye styret er ikkje blitt oppdatert 

på nettsidene til brønnøysundregisteret. Kan dette ha noko med at pengene ikkje er komt på 

konto? 

Vikebygd.no –bildemateriell 

Me har oppfordra publikum til å sende inn bilder frå bygda via nettsiden til grendautvalget. Det 

har komt inn bilder frå 6 stk samt at me får lov til å bruke bildebiblioteket til Steinar Skartland. 

Krysset Naustvikevegen – Vikevegen 

Me har fått inn oppfordring og bilder frå krysset Naustvikevegen –Vikevegen. Her var asfalten            

hullete og generelt dårleg. Me sendte brev og opplyste kommunen og forventa at dei prioriterete 

saka. Dette vart utbedra allerede før møtet.  

Lys – Veg og skuleveg 

Alle lys som er ute av drift må meldes inn. Me får ta ein runde og melde inn alle lys som ikkje     

virker.  

 



Årsmøtet 

Dato for Årsmøte er sett til 4. Januar på Bygdahuset.  Me vil høyre om Ålreit Senteret vil ha eit 

innslag på møte, ein vil og nytte anledningen til å presentere bygdeboka. 

Annet 

Det har ikkje komo nokon henvendelser til styret via nettsida til Grendautvalget. 

       Me vil kjøpe inn lyng til å plante i tønnene rundt om. 

       Ny  dato for styremøte Man 27 kl. 20.00 


